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متن پرسش

سلام و عرض ادب: میخواستم بدانم خواندن اشعار حافظ اصولا چه فایده ای دارد (و اینکه بعضا

شنیدیم که حضرت علامه طباطبایی در حرم حافظ میخواندند) و با چه نیتی باید با این کتاب انس

بگیریم؟ ممنون حلال بفرماد.

متن پاسخ

باسمه تعالی: سلام علیکم: جناب حافظ با غزلیات خود افقهای تکوینی عالم را میگشاید. بد نیست در

این مورد سری به مباحث «ما و حافظ» که روی سایت هست بزنید. موفق باشید


